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DEL B.M. LA ROCA 
L ' E N T R E V I S T A QUE US € F E R I M A CONTl-
NUACIO T E COM A Ü B J E C T I U BASIC . DONAR 
A C O N E I X E R A L S L È Ó T O R S UNA MICA-MES 
DE L ' E S P O R T R O Q U E R O L I D E L S PERSO-
N A T G E S QUE HI T R E B A L L E N P E R A F E R - L O 
C A D A D IA MES D IGNE . A Q U E S T A SECC IO , 
Q U E P R E T E N E M DONAR C O N T I N U I T A T EN 
N U M E R O S P O S T E R I O R S , V O L R E S P Q N D R E 

A L S M E R I T S D ' A Q U E L L S E S P O R T I S T E S QUE 
AMB L A S E V A INCONDIC IONAL D E D I C A C I O 
F A N T A N T BE P E L P O B L E . NO ES L A N O S T R A 
INTENC IO A F I R M A R QUE UNS S I G U I N M I L -
L O R S QUE A L T R E S ; S I M P L E M E N T E L S C E -
DIM L A P A R A U L A PER A Q U E OPININ S O B R E 
L ' E S P O R T R O Q U E R O L I L A T A S C A AMB L A 
QUE Hl P A R T I C I P E N . 

Es un home -bé, més aviat po-
driem dir jove, dones ens ha con-
fessât que encara no passa dels 30-
totalment entregat a la familia, al 
seu trebali, i a l 'handbol: la seva 
principal diversió: La seva tasca 
en el B.M. La Roca és sensacional. 
Està casat amb la Carme i té dos 
fills; treballa a la Caixa de Catalu-
nya i viu al carrer de Dalt. Estern 
parlant de 'n Sebastià BorreM. Li 
preguntem quan temps porta dins 
del B.M. La Roca. Vaig començar 
jugant amb Tequip alevi, als 11 
anys. Des de llavors vaig seguir al 
B.M. fins arribar al Primer Equip. 
Sempre he jugat de porter" Des 
de fa 8 anys està a la Junta del 
club, amb el càrrec de Tresorer. A 
més, és entrenador dels equips 
Benjamí, Alevi i Infantil: quasi 
res I. 

El B.M. La Roca existeix des 
de fa uns 30 anys. En Sebastià ens 
fa un petit esbós del que ha estât 
la trajectòria de I entitat. "La Veri-
tät és que, com et pots imaginar, 
ha passat de tot. En l'aspecte es-
portiu et podria dir que vam co-
mençar jugant en terra, més enda-
vant es va construir la pista del 
Patronat, i després es van incor-
porar grades pel públic. Fa uns 
ariys que es va arribar a la., i du-
rant 6 anys ens hi vàrem assentar. 
La temporada passada vam assolir 
l'ascens a la 2a. Nacional, tòt un 
èxit, dones és al màxim que hem 
arribat. 

Un dels problèmes esportius 
que hem tingut sempre és que des 
que en Félix era el coordinador de 
la part esportiva no s'havia treba-
llat la "pedrera", tan sols hi havia 
rAlevi , el Juvenil i el Primer. Per 
això no sortien jugadors pel Pri-
mer, que en aquell temps, tot 
s'ha de dir, va aconseguir diyersos 
campionats comarcals. Després, 
des que ell ho va deixar, va quedar 
només e! Juvenil i el Primer. Fins 
que va arribar un moment que ens 

vam adonar que era necessari cui-
dar-nos dels nanos petits, estructu-
rar una bona base... treballar la 
"pedrera", en definitiva. I vam co-
mençar per formar varis equips, 
amb els que el primer any vam fer 
sols entrenaments, sense entrar en 
competició actualment comptem 
amb una pedrera quasi completa, 
amb Benjamí, Alevi, Infantil i Ju-
venil. Encara ens manca Tequip 
Cadet (que segueix T infantil) i 
que tenim pensât formar la tem-
porada vinent". Aquesta tempora-
da, per ara està resultant véritable-
ment plena d exits pels equips in-
feriors del B.M.: en la primera Fa-
se, el Benjamí ha quedat subcam-
pió, i ara jugará la Copa Catalana; 
i r A lev i i r Infantil han quedat 
campions, disputant properament 
la Fase final del campionat provin-
cial. "Però és que, a part d'això, 
s'está jugant reaíment a handbol. 
Pensa que la Pista quan juguem a 
casa, está molt plena. Els pares 
disfruten de debó veient jugar els 
nanos tal com ho fan". I és que 
el que de veritat omple a en Se-
bastià és la progressió; veure com 
un xaval, que no en tenia ni idea 
del que havia de fer amb la pilota, 
arriba a assolir un grau de tècnica 
acceptable, i saber situar-se ade-
quadament a la pista. "Realment 
ens manca la gent suficient pel que 

nosaltres voldriem fer. Ben bé po-
driem Teñir el doble de nanos que 
tenim, però no donem I'abast. 
Mauria d'haver més gent que ense-
nyés, amb les garanties suficients, 
ais nanos. Actualment tinc com 
ajudant deis Benjamins a en Josep 
Fradera (que juga amb el Juvenil); 
espero que l'any que be es faci cà-
rrec eli de l'equip. Jo, segurament 
també hauré d'agafar els cadets" 
El que agrada més a en Sebastià, 
tal com ell'reconeix, és la canalla. 
"M' agrada la progressió dels 
xavals any rera any, quan vegi que 
no els puc ensenyar més, ho deixa-
ré". Per en Sebastià, en l'handbol 
tot està escrit. Pen ensenyar a la 
¡canalla és qüestió d'agafar ¡libres, 
aprendre, mirar com entrenen al-
tres equips, com ara el Granollers. 
1 realment ens ho demostra amb 
el fitxer que té a les mans, i que, 
lexplicat per un qualificat profes-
sor d ' Inef , conté llicons de coor-
dinació, llengament, pilota, adap-
tado, bloqueigs, contraatacs, tin-
tes, i tot un ventali de tècniques i 
lligons pedagògiques sobre l'hand-
bol, i que en Sebastià utilitza en 
els entrenaments, per saber en ca-
da moment el que ha de fer. 
Organització no li manca; i és que 
per fér-se càrrec de 3 equips, amb 
2 entrenaments setmanals cadas-
cun, es fa necessària una planifi-
cació prèvia. "I per anar bé, 
hauriem d'entrenar 3 dies setma-
nals! Però, com ja t'he dit, no po-
dem fer més del que fem". Certa-
ment, un esperit incansable, el 
d 'en Sebastià. 

La Seva tasca en el B.M. La 
Roca és sensacional. Mo ens can-

iSarem de dir-ho. Li desitjem mol-
ta sort a en Sebastià, "Sebas" pels 
nanos, que amb la constància de 
!què fins ara ha fet galá, segur que 
!no li mancará. 

F.R. 
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